

Title (en)

DOOR WITH A SPECIFICALLY COLOURED RECESSED GRIP ON AN EDGE SIDE OF THE DOOR, AND DOMESTIC APPLIANCE AND METHOD

Title (de)

TÜR MIT EINER SPEZIFISCH FARBIG GESTALTETEN GRIFFMULDE AN EINER RANDSEITE DER TÜR, SOWIE HAUSHALTSGERÄT UND VERFAHREN

Title (fr)

PORTE DOTÉE D'UNE POIGNÉE ENCASTRÉE DE COULEUR SPÉCIFIQUE SUR UNE FACE MARGINALE DE LA PORTE, AINSI QU'APPAREIL ÉLECTROMÉNAGER ET PROCÉDÉ

Publication

EP 3992555 A1 20220504 (DE)

Application

EP 21201844 A 20211011

Priority

DE 102020213797 A 20201103

Abstract (en)

[origin: CN216814765U] The utility model relates to a door (5, 6) for a household appliance (1), which is provided with a front side (7) and lateral sides (10, 11), the front side is formed by a front cover plate (15), the sides are formed by side cover plates (16), a handle groove (12) is integrally formed in the side cover plates (16), the handle groove (12) is laterally open when being observed in the width direction (x) of the door (5, 6), and the handle groove (12) is formed in the side cover plates (16) when being observed in the width direction (x) of the door (5, 6). The handle recess (12) is delimited by a front delimiting wall (18), a rear delimiting wall (17) and by a recess bottom wall (19), viewed in the depth direction (z), in a plane extending in the depth direction (z) and in the width direction (x) of the handle recess (12, 6), characterized in that the handle recess (12) has a color element (24) on at least one delimited wall (17, 18, 19), the outer side of the handle recess (12) has a different color from the remaining areas of the front cover (15) and the side cover (16) by means of a color element. The utility model also relates to a household appliance (1).

Abstract (de)

Tür (5, 6) für ein Haushaltsgerät (1) mit einer Frontseite (7), die durch eine Frontabdeckung (15) gebildet ist, und mit einer seitlichen Randseite (10, 11), welche durch eine Randabdeckung (16) gebildet ist, wobei in der Randabdeckung (16) eine Griffmulde (12) integriert ausgebildet ist, wobei die Griffmulde (12) in Breitenrichtung (x) der Tür (5, 6) betrachtet seitlich offen ist und in einer Ebene, die durch die Tiefenrichtung (z) und die Breitenrichtung (x) der Tür (5, 6) aufgespannt ist, durch eine in Tiefenrichtung (z) betrachtet vordere Begrenzungswand (18), eine hintere Begrenzungswand (17) und durch eine Muldenbodenwand (19) begrenzt ist, dadurch gekennzeichnet, dass die Griffmulde (12) an zumindest einer begrenzenden Wand (17, 18, 19) ein Farbelement (24) aufweist, durch welches die Griffmulde (12) außenseitig eine zur Frontabdeckung (15) und zum restlichen Bereich der Randabdeckung (16) unterschiedliche Farbgebung aufweist. Weitere Aspekte betreffen ein Haushaltsgerät (1) und ein Verfahren.

IPC 8 full level

F25D 23/02 (2006.01)

CPC (source: EP)

F25D 23/028 (2013.01); **F25D 2400/18** (2013.01)

Citation (applicant)

WO 2015199708 A1 20151230 - DELFIELD COMPANY LLC [US]

Citation (search report)

- [XAYI] WO 2018177831 A1 20181004 - BSH HAUSGERAETE GMBH [DE]
- [XAI] EP 2464925 B1 20180117 - BSH HAUSGERAETE GMBH [DE]
- [XA] DE 102011007318 A1 20121018 - BSH BOSCH SIEMENS HAUSGERAETE [DE]
- [XAI] EP 2467657 B1 20200212 - BSH HAUSGERAETE GMBH [DE]
- [YA] CN 204983926 U 20160120 - HEFEI SNOWKY ELECTRIC CO LTD

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

BA ME

DOCDB simple family (publication)

EP 3992555 A1 20220504; CN 216814765 U 20220624; DE 102020213797 A1 20220505

DOCDB simple family (application)

EP 21201844 A 20211011; CN 202122650602 U 20211101; DE 102020213797 A 20201103